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PVV tweede termiju:

- Sport is met maatregelen MinMZS niet geholpen, vergeet korte termijn niet: duurt te lang, gaat te traag
- Ouderen, kinderen en sponsoren trekken zich terug
- Oneerlijjke behandeling van maatregelen in verschillende sportsectoren klopt niet (TvC: wat 1s de consistentie?)
- Meer duidelijkheid over maatwerk zoals voor scholen en kerken, waarom niet in de sport?
- Kan er gewerkt worden met pilots?
- Welke verbeteringen ziet minister in de routekaart voor sport?
- Vaccinatie, als dat er straks is:

buiten verzoek

Vriendelijke groet,

ED BEY BEY IE BE
Datum: maandag 30 nov. 2020 12:18 PM

ws, ENE. NE ED ED
1

Onderwerp: RE: Sondering WGO Sport 30-11

Twee PvdA moties. Graag jullie advies!
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@Minvw:

(@minvws.nl>

so EEEEE BED)

l=, EE B 1

ot Am RE:rmWGO Sport 30-TT

D66:

<Corona en sport in kader van preventie>

Mijn vraag is daarom of de huidige pakketten, gezien de lengte van de

huidige golf, wel voldoende toereikend is, met name voor de

seizoensgebonden sporten. Graag een toelichting.
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Veel mensen zijn helaas vaak onbekend met beweeg- en sportactiviteiten bij
hen in de buurt.

Daarom vraag ik: wat is de inzet van het kabinet om beweeg- en

sportactiviteiten ook in de omgeving te promoten?

De Minister is momenteel in gesprek met de topsportsector om te verkennen hoe

en wanneer de competities weer van start kunnen gaan.

Wanneer krijgen we daar meer uitsluitsel over?

En daarop aansluitend, hoe gaat de Minister ervoor zorgen dat grote

sportevenementen in 2021 doorgang kunnen vinden?

Zoals het EK Voetbal of de Invictus Games.

Hoe kijkt zij bijvoorbeeld aan tegen het idee om een taskforce in te stellen

om deze grote evenementen in goede banen te leiden?

Ik zie graag steun vanuit het kabinet voor dit plan.

<Professionalisering van de sportsector>

buiten verzoek
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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: maandag 30 nov. 2020 9:17 AM

FES BE (ERE) ERE vivo. EERE, BED (OE RIED) SCIEN vis. IKEEE. (ERED)
([@minvws.nl>

Kopie: ) <EEEE @ninvws.ol>, E GR EEE ouinvws.nl-
Onderwerp: RE: Sondering WGO Sport 30-11

De kamer,
Gehoord de beraadslaging,

Constaterende dat als gevolg van corona sportbonden geconfronteerd worden met een terugloop van

sponsorgelden, dat evenementen met bijbehorende inkomsten kunnen geen doorgang vinden en dat de

afdracht van verenigingen onder druk staat omdat competities al een tijd stil liggen,

Constaterende daarmee de eigen bijdrage van sportbonden aan de topsport- en talentprogramma's in het

geding komt,

Overwegende dat nict alleen in aanloop naar de Olympische en Paralympische Spelen in Tokio, maar ook in

de aanloop naar Beijing 2022 en Parijs 2024 het van het grootste belang is de continuiteit in de programma's
van onze topsporters te waarborgen,

Verzoekt de regering te bekijken hoe een eenmalige tegemoetkoming aan sportbonden met één ofmeer

topsport- en/of talentprogramma's de financiéle druk als gevolg van corona op deze programma's kan

verlichten,
Verzoekt de regering daarvoor in 2021 vijf miljoen euro incidenteel beschikbaar te stellen

En gaat over tot de orde van de dag,
Rudmer Heerema

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: zondag 29 nov. 2020 11:00 PM
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Onderwerp: RE: Sondering WGO Sport 30-11
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Zie byjlage voor moties en spreektekst VVD.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: zondag 29 nov. 2020 8:03 PM
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Kopie: Ba) <BEXETIN0 minvws nl, E IEE @minvws.nl>
Onderwerp: RE: Sondering WGO Sport 30-11

Zie bijlage voor moties en spreektekst CDA.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: zondag 29 nov. 2020 4:58 PM

Aun: BE BE XE) EXER ain. ENE,22 EE ERR) EEE vives. o>,EKIECN.BD. (ERED)5.1.2¢ minvws.nl>

Kopie: ) SEES @minvws ni, E EE @minvws ni>
Onderwerp: RE: Sondering WGO Sport 30-11

Von Martels (CDA):

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende dat het er sterk op lijkt dat overgewicht en obesitas tot een ernstiger ziekteverloop van COIVD-19 leidt;

constaterende dat een gezonde leefstijl juist tijdens de coronapandemie nog wel eens verwaarloosd wordt, zeker by
kwetsbare groepen:

verzoekt de regering om spoedig met een leefstyjlcampagne te komen zodat mensen zichzelf beter kunnen wapenen tegen
het virus,

en gaat over tot de orde van de dag.

Von Martels

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: zondag 29 nov. 2020 1:56 PM

FE ge SEE aniows.ot>, ENE.ED EE (EEE) <INEEEN inws..~. NEKEENN EY. (ERED)5.1.2e (@minvws.nl>

Kopie: ) <BEEEl @minvws.nl>, E ER EEN oivws.o>

Onderwerp: Sondering WGO Sport 30-11

Goedemiddag allen,

De geachte afgevaardigden zijn nog druk bezig met hun bijdragen, maar de eerste moties druppelen al wel

binnen. Zodra ik iets binnen krijg laat ik het weten.

Groeten, Thom

Diertens (D66):
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De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende dat er voor het jaar 2021 grote sportevenementen gepland staan in Nederland zoals het

EK-voetbal, de Invictus Games, TT in Assen en wielerevenementen

spreekt de ambitie uit dat deze sportevenementen doorgang vinden

overwegende dat er binnnkort experimenten gepland staan om evenemten op een zo veilig als

mogelijke manier te organiseren middels testen en gedragsregels

verzoekt de regering om een taskforce of werkgroep in te stellen met experts om de organisatie van

deze met name grote sportevenementen te ondersteunen met de opgedane kennis zodat de deze op

een veilige manier door kunnen gaan,

en gaat over tot de orde van de dag,

Diertens

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende dat het potentieel van de Gecombineerde Leefstijl Preventie (GLI) nog altijd het

bestaande aanbod overstijgt:

constaterende dat GLI evenals de vergoeding ervan via het basispakket nog vaak onbekend zijn bij

uitvoerders, verwijzers en potentiéle deelnemers;

overwegende dat het tijdig inzetten van de GLIonnodige zorg en de daarmee gemoeide kosten kan

voorkomen;

overwegende dat de sportsector hier een aanzienlijke bijdrage kan leveren aan genoeg aanbod van GLI-

trajecten;

verzoekt de regering met de sector te onderzoeken in hoeverre het mogelijk is om opleidingen tot GLI-

coaches onder te brengen bij bestaande mbo- en hbo-sportopleidingen enhoe de sportsector in grotere

mate kan bijdragen aan het aanbod van GLI

en gaat over tot de orde van de dag,

Diertens



De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende dat de Nederlandse Sportraad onlangs een advies heeft uitgebracht over onder andere

de professionalisering van de sportsector

van mening dat het goed is om de sportsector te ondersteunen in een professionaliseringsslag

overwegende dat professionalisering onder andere speelt op het gebied van gedrag, het beschermen

van de jeugd als het gaat om mentale en fysieke gezondheid later, maar ook de

arbeidsomstandigheden en arbeidsperspectief in de sportsector is

verzoekt de regering om met vertegenwoordigers van de sportbranche eengezamenlijk plan op te

stellen voor het professionaliseren van de sportsector en hierbij het advies van de Nederlandse

Sportraad alsmede lopende ftrajecten als de Human Capital Agenda te betrekken,

en gaat over tot de orde van de dag,

Diertens

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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